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Bana Község Önkormányzat 

2944 Bana, Jókai M. u. 18. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült:  Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. március 11-én,  

17.00 órakor a Bábolnai Közös Önkormányzati Hivatal Banai Kirendeltségének 

Tanácstermében megtartott ülésén. 

 

Jelen vannak: Toma Richárd polgármester 

 Lanczer János alpolgármester 

 Ágoston Gábor képviselő 

 Bujáki Gábor Istvánné képviselő 

 Lakasz Tímea képviselő 

 Lengyel Erika Anita képviselő 

 Róth-Kovács Frida képviselő 

továbbá: dr. Dobsa Judit aljegyző  

  Somogyiné Zeke Tünde  óvodavezető  

  Zsolnai Béla  Banai Roma Nemzetiségi  

    Önkormányzat elnöke 

   

    

Toma Richárd polgármester: Köszöntötte az ülésen megjelenteket és megállapította, hogy a 

testület határozatképes, 7 fő települési képviselőből jelen volt az ülésen 7 fő.  

Kérte, hogy aki az egyebek napirendi pontban hozzá kíván szólni, jelezze.  

 

Ágoston Gábor képviselő: Kérte felvenni egyebek napirendi pontba a Kovács köz Tüzoltó 

Szertárának fennmaradási engedélyét. 

 

Lakasz Tímea képviselő: Kérte felvenni egyebek napirendi pontba a helyi Vöröskereszttel 

kapcsolatos intézkedéseket, a helyi utak súlykorlátozását. 

 

Bujáki Lászlóné: Lakossági megkeresés alapján kíván majd az üléshez hozzászólni az egyebek 

napirendi pontban. 

 

Toma Richárd polgármester: Egyéb hozzászólás hiányában határozati javaslattal élt és 

szavazást kezdeményezett. 

 

A Banai Képviselő-testület az ülés napirendi pontjainak tárgyalását nyílt szavazással, 7 fő 

települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő 

határozatot: 
21/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. március 11-i ülésén az alábbi napirendi 

pontokat tárgyalja: 

1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről, a lejárt határidejű határozatokról, és 

a bizottságok által hozott döntésekről 

2. Az egészségügy helyzete községünkben 

3. Falugazdász tájékoztatója 

4. 2020. évi közbeszerzési terv elfogadása 

5. 2019. évi közbeszerzési statisztikai összegzés 

6. Óvodai étkező helyiség tálaló konyhává átminősítésével kapcsolatos belső átépítés 

7. Közétkeztetés megpályáztatása 
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8. A Magyar Falu Program keretében elnyert „Kistelepülések járda építésének, 

felújításának anyagtámogatása” pályázat műszaki tartalmának módosítása 

9. Tájékoztatás helyi vérvételi rendszer kialakításáról 

10.  Szerződéskötés a Banai Roma Nemzetiségi Önkormányzat Művelődési Házban 

történő helyiséghasználatáról  

11.  Lakossági megkeresések 

12. Egyebek 
Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről, a lejárt határidejű határozatokról, 

és a bizottságok által hozott döntésekről 

 

Toma Richárd polgármester: Tájékoztatást adott a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, 

valamint ismertette a két ülés között történt eseményeket. 

Kérte az esetlegesen felmerült kérdéseket, véleményeket. 

Egyéb hozzászólás hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 

 

A Banai Képviselő-testület a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatást nyílt szavazással,  

7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő 

határozatot: 

 

22/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű önkormányzati döntések 

végrehajtásáról szóló tájékoztatót  

és a beszámolót a két ülés között történt eseményekről 

elfogadja és tudomásul veszi. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

2. Az egészségügy helyezet községünkben 

 

Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy Dr. Szathmáry Ákos írásos beszámolóját 

megkapták a Képviselő-testület tagjai.  

A doktor úr az iskolafogászati ellátást biztosítja. 

A beszámolót előzetesen tárgyalta a Szociális Bizottság. Felkérte a bizottság elnökét, hogy 

ismertesse a bizottság állásfoglalását. 

 

Ágoston Gábor a Szociális Bizottság elnöke: Ismertette a beszámolóban foglaltakat, és 

elmondta, hogy a bizottság elfogadásra javasolta a beszámolót. 

 

Toma Richárd polgármester: Kérte az estleges kérdéseket, javaslatokat. 

További hozzászólás hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 

 

A Banai Képviselő-testület Dr. Szathmáry Ákos fogszakorvos beszámolóját 

7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta,  

és a következő határozatot hozta: 
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23/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

Dr. Szathmáry Ákos fogorvos 2019. évi munkájáról szóló beszámolóját 

elfogadja és tudomásul veszi. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy Dr. Vámos Gábor beszámolóját szintén 

megkapták írásban a Képviselő-testület tagjai.  

A beszámolót előzetesen tárgyalta a Szociális Bizottság. Felkérte a bizottság elnökét, hogy 

ismertesse a bizottság állásfoglalását. 

 

Ágoston Gábor a Szociális Bizottság elnöke: Ismertette a beszámolóban foglaltakat, és 

elmondta, hogy a bizottság elfogadásra javasolta a beszámolót. 

 

Toma Richárd polgármester: Kérte az estleges kérdéseket, javaslatokat. 

További hozzászólás hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 

 

A Banai Képviselő-testület Dr. Vámos Gábor fogszakorvos beszámolóját 

7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta,  

és a következő határozatot hozta: 

 

24/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

Dr. Vámos Gábor fogorvos 2019. évi munkájáról szóló beszámolóját 

elfogadja és tudomásul veszi. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy a védőnő írásos beszámolóját a Képviselő-testület 

tagjai megkapták.  

A beszámolót előzetesen tárgyalta a Szociális Bizottság. Felkérte a bizottság elnökét, hogy 

ismertesse a bizottság állásfoglalását. 

 

Ágoston Gábor a Szociális Bizottság elnöke: Ismertette a beszámolóban foglaltakat, és 

elmondta, hogy a bizottság elfogadásra javasolta a beszámolót. 

 

Toma Richárd polgármester: Kérte az estleges kérdéseket, javaslatokat. 

További hozzászólás hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 

 

A Banai Képviselő-testület a védőnő 

7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta,  

és a következő határozatot hozta: 

 

25/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

Roxin Tünde védőnő 2019. évi munkájáról szóló beszámolóját 

elfogadja és tudomásul veszi. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
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3. Falugazdász tájékoztatója 

 

Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy az írásos beszámolót a falugazdász megküldte. 

A beszámolót előzetesen tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság. Felkérte a 

bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság állásfoglalását. 

 

Lakasz Tímea a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság elfogadásra 

javasolta a beszámolót. Hangsúlyozta a határidők betartását, amire a falugazdász is felhívta a 

figyelmet. 

 

Toma Richárd polgármester: Kérte az esetlegesen felmerült kérdéseket, véleményeket. 

Egyéb javaslat hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 

 

A Banai Képviselő-testület a falugazdász beszámolóját 

7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta,  

és a következő határozatot hozta: 

 

26/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

Gubucz Péter falugazdász 2019. évi munkájáról szóló beszámolóját 

elfogadja és tudomásul veszi. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

4. A 2020. évi közbeszerzési terv elfogadása 

 

Toma Richárd polgármester: Felkérte az aljegyzőt, hogy ismertesse az előterjesztésben 

foglaltakat. 

 

dr. Dobsa Judit jegyző: Elmondta, hogy a közbeszerzési törvény előírásai szerint minden évben, 

az év e szakában kell elfogadni a tárgyévre vonatkozó közbeszerzési tervet. Áttekintve az 

önkormányzat anyagi lehetőségeit, illetve a pályázati lehetőségeket, jelen pillanatban nem 

tudtunk megfogalmazni olyan pályázatot, ami közbeszerzési eljárás lefolytatását igényelné. 

Ezért egy olyan táblázat került elkészítésre és kerül majd feltöltésre, ami nullás, nem tartalmaz 

semmit. Ha év közben a helyzet változna és lehetőség lenne olyan pályázatra, ami igényelné a 

közbeszerzési eljárás lefolytatását, a terv bármikor módosítható. Kérte a képviselő testületet a 

határozati javaslat és a terv elfogadására. 

 

Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy a napirendi pontot előzetesen tárgyalta a 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság is. Felkérte a bizottság elnökét, hogy ismertesse a 

bizottság döntését. 

 

Lakasz Tímea a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság a 2020. évi 

közbeszerzési tervet az előterjesztés szerint elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek. 

 

Toma Richárd polgármester: Kérte az esetlegesen felmerült kérdéseket, véleményeket. 

Egyéb javaslat hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 

 

A Banai Képviselő-testület a 2020. évi közbeszerzési tervet 

7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta,  
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és a következő határozatot hozta: 

 

27/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

elfogadja a 2020. évi közbeszerzési tervet,  

és felkéri a polgármestert a határozat 1. mellékletét képező  

2020. évi közbeszerzési terv benyújtására. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

5. 2019. évi közbeszerzési statisztikai összegzés 

 

Toma Richárd polgármester: Felkérte az aljegyzőt, hogy ismertesse az előterjesztésben 

foglaltakat. 

 

dr. Dobsa Judit aljegyző: Ismertette az írásban kiadott közbeszerzési összegzést, mely az előző 

évben lezajlott közbeszerzési eljárást tartalmazza. Kérte az összegzés elfogadását. 

 

Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy a napirendi pontot előzetesen tárgyalta a 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság is. Felkérte a bizottság elnökét, hogy ismertesse a 

bizottság döntését. 

 

Lakasz Tímea a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság a 2019. évi 

közbeszerzési statisztikai összegzést az előterjesztés szerint elfogadásra javasolta a Képviselő-

testületnek. 

 

Toma Richárd polgármester: Kérte az esetlegesen felmerült kérdéseket, véleményeket. 

Egyéb javaslat hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 

 

 

A Banai Képviselő-testület a 2019. évi közbeszerzési statisztikai összegzést 

7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta,  

és a következő határozatot hozta: 

 

28/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

elfogadja a 2019. évről szóló közbeszerzési statisztikai összegzést,  

és felkéri a polgármestert a határozat 1. mellékletét képező  

éves statisztikai összegzés benyújtására. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

6. Óvodai étkező helyiség tálaló konyhává átminősítésével kapcsolatos belső átépítés 

 

Toma Richárd polgármester: Felkérte Somogyiné Zeke Tünde óvodavezetőt, hogy ismertesse 

a kialakult helyzetet. 
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Somogyiné Zene Tünde óvodavezető: Részletesen kifejtette, hogyan alakult az óvoda tálaló 

konyhává átminősítése, milyen folyamatokat teljesítettek. Valamint a hatósági állatorvossal 

történt egyeztetés és jegyzőkönyv lényegét is ismertette. Elmondta, hogy hatósági ellenőrzés 

keretében derült fény arra, hogy a jelenlegi melegítő konyha nem felel meg a törvényi előírások 

szerinti tálalókonyhának, így átminősítése ebben a formában nem lehetséges. A hatósági 

állatorvos az átalakítási munkálatokra 4 hetet biztosított. Amennyiben a feltételek határidőn 

belül nem teljesülnek és az átalakítás nem valósul meg, az óvodát be kell zárni, amíg az 

engedélykiadás megvalósulhat. 

 

dr. Dobsa Judit aljegyző: Gyorsított eljárással árajánlatokat kértek helyi vállalkozóktól, akik a 

piaci viszonyokhoz mérten kedvező árakkal tudják kivitelezni az átalakítási munkálatokat 

Jelezte, hogy az árajánlatok alapján már elkészítette a többoldalú megállapodást, aláírást 

követően pedig elkezdődhet a munkafolyamat. Elmondta, hogy a helyi óvodai Szülői 

Munkaközösség megkereséssel élt az Önkormányzat fele. Megtakarított pénzükből kívánják 

finanszírozni az átalakítással járó kiadásokat. A lehetőségekről jegyző úrral és a pénzügyi 

csoportvezetővel folytatott egyeztetéseket. A Szülői Munkaközösség egy kiemelt tagja tudja az 

összeget támogatás címén az Önkormányzat részére befizetni, amit az Önkormányzat fog a 

vállalkozók részére megfizetni. 

 

Toma Richárd polgármester: Kifejtette, hogy mindenképpen felelőst kell keresni a kialakult 

helyzetért. Elmondta, hogy a napirendi pontot előzetesen tárgyalta a Pénzügyi és 

Településfejlesztési Bizottság is. Felkérte a bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság 

döntését. 

 

Lakasz Tímea a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság a elfogadásra 

javasolta a Képviselő-testületnek a vállalkozók általi átalakítást. 

 
Toma Richárd polgármester:  Kérte az esetlegesen felmerült kérdéseket, véleményeket. 

Egyéb javaslat hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 
 

A Banai Képviselő-testület a 7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta,  

és a következő határozatot hozta: 

 

29/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

a beérkezett árajánlatok szerint Kampós László és Perlaki Gábor vállalkozókat bízza meg a 

Banai Bóbita Egységes Óvoda és Bölcsőde tálalókonyhává minősítéséhez szükséges 

átalakítási munkálatok elvégzéséhez. A Képviselő- testület felhatalmazza a polgármestert a 

szükséges megbízási szerződés megkötésére. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

7. Közétkeztetés megpályáztatása 

 

Toma Richárd polgármester: Felkérte az aljegyzőt, hogy ismertesse az előterjesztésben 

foglaltakat. 

 

dr. Dobsa Judit aljegyző: Ismertette a napirendi pontot, hangsúlyozta, hogy amennyiben 

megpályáztatják a közétkeztetést, fontos az árajánlatba belefoglaltatni a szállítást, valamint a 

konyhai eszközök biztosítását is pályázó részéről. Az új szerződés megkötését az új tanév 

kezdetétől javasolta. 
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Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy a napirendi pontot előzetesen tárgyalta a 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság és a Szociális Bizottság is. Felkérte a bizottság 

elnökeit, hogy ismertessék a bizottságok döntését. 

 

Ágoston Gábor a Szociális Bizottság elnöke: Elmondta, hogy a bizottság elfogadásra javasolta 

a közétkeztetés megpályáztatását. 

 

Lakasz Tímea a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság szintén 

elfogadásra javasolta a közétkeztetés megpályáztatását a Képviselő- testületnek. 

 

Toma Richárd polgármester: Kérte az esetlegesen felmerült kérdéseket, véleményeket. 

Egyéb javaslat hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 
 

A Banai Képviselő-testület a 7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta,  

és a következő határozatot hozta: 

 

30/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

felhatalmazza a polgármestert, hogy kérjen be teljesítésre alkalmas ajánlattevőktől ajánlatot a 

közétkeztetésre 2020. március 31. napjáig és az ajánlatokat terjessze elő a Képviselő-testület 

soron következő ülésére. 

Határidő: 2020. április 1. 

Felelős: polgármester  

 

8. A Magyar Falu Program keretében elnyert „Kistelepülések járda építésének, 

felújításának anyagtámogatása” pályázat műszaki tartalmának módosítása 

 

Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy azért szerette volna módosítani a műszaki 

tartalmat, mivel nem találja megfelelőnek a felújításra szánt szakaszon a tervek szerinti 

anyagot. A nagy igénybevétel miatt térkő lenne indokolt. Egyeztetéseket folytatott a 

módosításról, annak akadálya nem lenne, azonban előzetesen kért árajánlatot, amelyből 

kitűnik, hogy az anyagok eltérő árai miatt jóval rövidebb szakasz kerülhetne felújításra az arra 

szánt összegből. Ezért a módosítást nem javasolja a Képviselő- testületnek. 

Elmondta, hogy a napirendi pontot előzetesen tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 

Bizottság is. Felkérte a bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság döntését. 

 

Lakasz Tímea a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság a műszaki 

tartalom módosítását nem javasolta a Képviselő-testületnek. 

 

Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy a pályázat határideje május vége, így kivitelezőt 

kell keresni, aki a járdaszakaszt elkészíti.  

Kérte az esetlegesen felmerült kérdéseket, véleményeket. 

Egyéb javaslat hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 
 

A Banai Képviselő-testület a 7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta,  

és a következő határozatot hozta: 

31/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt,  

hogy a Magyar Falu Program keretében elnyert  

„Kistelepülések járda építésének, felújításának anyagtámogatása” pályázat  
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műszaki tartalmát nem módosítja az változatlan formában kerüljön megpályáztatásra. 

 

A Banai Képviselő-testület a 7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta,  

és a következő határozatot hozta: 

 

32/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt,  

hogy ajánlatkérő nyomtatvány útján ajánlatokat kér be a  

Magyar Falu Program keretében elnyert  

„Kistelepülések járda építésének, felújításának anyagtámogatása” pályázat megvalósítására. 

Továbbá felkéri a polgármestert, hogy a beszerzési eljárást folytassa le. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

9. Tájékoztatás helyi vérvételi rendszer kialakításáról 

Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy egyeztetés történt a győri kórházzal, valamint a 

helyi asszisztenciával is. A vérvételnek akadálya nincs, amennyiben szükséges, a kórházban 

segítséget nyújtanak az asszisztensnőnek a vérvétellel kapcsolatban is. Minden héten pénteken 

kerül sor vérvételre, a beszállítás pedig még azon a délelőttön megvalósul. 

 

dr. Dobsa Judit aljegyző: Jelezte, hogy jogi akadálya nincs a vérvétel ilyen módú 

kivitelezésének. Szükséges egy megállapodás az Önkormányzat és a kórház között, amely 

jogilag is biztosítja a helyi szinten működő vérvételt. A szükséges eszközöket a kórház fogja 

biztosítani, az Önkormányzatnak csak hűtőt, hűtőtáskát és egy asztalt kellett biztosítania. 

Amennyiben szükséges a papír alapú eredménykiadás, azt zárt borítékban fogja a polgármester 

kézhez kapni és a helyettesítő háziorvosoknak átadni. 

 

Bujáki Gábor Istvánné: Elmondta, számos kérdés merült fel benne, majd részletezte ezeket. 

 

Toma Richárd polgármester: Bujáki Gábor Istvánnéval történt párbeszéde után kérte az 

esetlegesen felmerült kérdéseket, véleményeket. 

Egyéb javaslat hiányában a következő napirendi pontra tért. 
 

10. Szerződéskötés a Banai Roma Nemzetiségi Önkormányzat Művelődési Házban 

történő helyiséghasználatáról  

 

Toma Richárd polgármester: Felkérte az aljegyzőt, hogy ismertesse az előterjesztésben 

foglaltakat. 

 

dr. Dobsa Judit aljegyző: Elmondta, hogy a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság által kért 

tartalommal bővítette az előkészített szerződést, megkötésének akadályát nem látja. Bízik 

benne, hogy a fél éves kikötött időtartam alatt minden zökkenőmentesen fog menni. 

 

Zsolnai Béla a Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke: Megköszönte a lehetőséget, 

elmondta, hogy a villanyon kívül nem kívánnak mást igénybe venni a helyiségben. Biztosította 

a Képviselő- testületet, hogy a jelenléti ívet is tölteni fogják.  
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Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy a napirendi pontot előzetesen tárgyalta a 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság is. Felkérte a bizottság elnökét, hogy ismertesse a 

bizottság döntését. 

 

Lakasz Tímea a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottság a szerződés 

megkötését javasolta a Képviselő-testületnek. 

 

Toma Richárd polgármester: Kérte az esetlegesen felmerült kérdéseket, véleményeket. 

Egyéb javaslat hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 
 

A Banai Képviselő-testület a 7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta,  

és a következő határozatot hozta: 

 

33/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

felhatalmazza a polgármestert a kidolgozott, Banai Roma Nemzetiségi Önkormányzattal 

történő helyiséghasználati szerződés megkötésére. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

11. Lakossági megkeresések 

 

dr. Dobsa Judit aljegyző: Ismertette Sárközy Attila megkeresések tartalmát. 

 
Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy dülővé kívánják nyilvánítani a területet.  

Kérte az esetlegesen felmerült kérdéseket, véleményeket. 

Egyéb javaslat hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 

 
 

A Banai Képviselő-testület a 7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és a következő határozatot hozta: 

 
34/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

úgy dönt, hogy eleget téve Sárközy Attila kérelmének, engedélyezi a Bana, 027. hrsz. alatti 

ingatlanhoz vezető út állapot fenntartásához szükséges munkálatok elvégzését. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 
dr. Dobsa Judit aljegyző: Ismertette Kovács Rebeka megkeresések tartalmát. Elmondta, hogy 

a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke javasolta, hogy a nyári időszakban 1000,-

Ft, a téli időszakban 1500,-Ft legyen a bérleti díj, a saját rendezvények mindenképpen előnyt 

élvezzenek. 

Toma Richárd polgármester: Kérte az észrevételeket, javaslatokat. Egyéb hozzászólás 

hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 

 

A Banai Képviselő-testület a 7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és a következő határozatot hozta  
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35/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

felhatalmazza a polgármestert megállapodás megkötésére az alábbi feltételekkel: 

- A Művelődési Ház rendezvényei prioritást élveznek. 

- A bérleti díj a nyári időszakban 1000,-Ft/ óra, míg téli időszakban 1500,-Ft/óra. 

- Heti egy foglalkozás tartása, keddi napon. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 
 

dr. Dobsa Judit aljegyző: Ismertette Tóth Bence László megkeresések tartalmát. Elmondta, 

hogy a területet más személy használja bérleti szerződés alapján.A jelenlegi bérlőre panasz 

nincs, nem látja indokoltnak annak megszüntetését. 

 

Toma Richárd polgármester: Kérte az észrevételeket, javaslatokat. Egyéb hozzászólás 

hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 

 
A Banai Képviselő-testület a 7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és a következő határozatot hozta  

 
36/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

elutasítja Tóth Bence László kérelmét arra hivatkozva, hogy a sportpálya melletti ingatlant 

haszonbérleti szerződés szerint más személy gondozza. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 
dr. Dobsa Judit aljegyző: Ismertette Németh Hilda megkeresések tartalmát.  

 
Toma Richárd polgármester: Kérte az észrevételeket, javaslatokat. Egyéb hozzászólás 

hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 

 
A Banai Képviselő-testület a 7 fő települési képviselő részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és a következő határozatot hozta  

 
37/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

úgy dönt, hogy eleget téve Németh Hilda kérelmének, engedélyezi a Bana, Petőfi S. u. 36. sz. 

alatti ingatlan előtti kapu és út közötti szakaszának lebetonozását . 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

12. Egyebek 

12.1. Kovács köz Tűzoltó Szertárának fennmaradási engedélye 

 

Ágoston Gábor képviselő: Elmondta, hogy az Önkéntes Tűzoltó Egyesület pályázatot szeretne 

beadni, ehhez szükségük van tulajdoni lapra. Az ingatlan azonban nincs feltüntetve a tulajdoni 

lapon. Ennek bejegyeztetését kéri az Önkormányzattól.  
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Toma Richárd polgármester: Nem zárkózik el, annak tisztázását viszont fontosnak tartja, hogy 

az ügyintézés során felmerülő költségeket ki állná. 

 

Ágoston Gábor képviselő: Véleménye szerint, mivel önkormányzati tulajdon, az Önkormányzat 

viselje a költségeket. 

 

Toma Richárd polgármester: Kérte az észrevételeket, javaslatokat. Egyéb hozzászólás 

hiányában határozati javaslattal élt és szavazást kezdeményezett. 

 

A Banai Képviselő-testület a 7 fő települési képviselő részvételével, 5 igen 2 tartózkodó 

szavazattal elfogadta, és a következő határozatot hozta  
 

38/2020. (III.11.) sz. Képviselő-testületi határozat 

Bana Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

felhatalmazza a jegyzőt a Bana, Kovács köz Tűzoltó Szertár fennmaradási engedélyéhez 

szükséges, Önkormányzatot érintő feladatait ellássa és az érintett hatóságok előtt eljárjon. Az 

eljárás költségeit a Képviselő- testület a tartalékkeret terhére biztosítja. 

Határidő: április 1. 

Felelős: jegyző 

 

12.2 Helyi Vöröskereszttel kapcsolatos kérdések 

 

Lakasz Tímea képviselő: Jelezni kívánta, hogy a helyi Vöröskereszt korábbi tagjai lemondtak, 

ezért jelenleg nincs a településen megalakult szervezet. Ennek ellenére többen járják a falut és 

tagdíjat kérnek, ami a település lakóiban felháborodást vált ki. A félreértések elkerülése végett 

szeretné tisztázni a kérdést.  

 

Toma Richárd polgármester: Elmondta, hogy valóban a közeljövőben lesz a helyi Vöröskereszt 

alakuló ülése, ahol az új tagok felvételére is sor fog kerülni. 

 

13.3 Helyi utak súlykorlátozása 

 

Lakasz Tímea képviselő: Elmondta, továbbra is fontosnak tartja a főút súlykorlátozását annak 

ellenére is, hogy ebben a kérdésben már kaptunk visszautasító levelet a Magyar Közúttól. A 

település útjai túlterheltek, csak egérutat próbálnak nyerni, akik itt közlekednek, hiszen 

álláspontja szerint az autópálya használata sokkal megfelelőbb lehetne. 

Kérte, hogy újra keressék fel a Magyar Közutat közös megoldás keresése céljából. 

 

13.4. Lakossági felszólalás 

 

Bujáki Lászlóné helyi lakos: Lakossági felkérésre szeretné megköszönni a volt polgármester, 

Horváth Márta eddigi munkáját. A Képviselő- testületnek pedig jó munkát kívánt. 

 

Magassy Zoltán ev. lelkész: Népfőiskola bevezetését kívánja megvalósítani a településen, 

ehhez kéri a Képviselő- testület támogató munkáját, valamint személyes egyeztetésre 

lehetőséget a polgármesterrel.  

 

Ágoston Gábor képviselő: Véleménye szerint, mivel önkormányzati tulajdon, az Önkormányzat 

viselje a költségeket. 

 

Toma Richárd polgármester: Jelezte, hogy a Koronavírus járvány miatt a Nemzeti Ünnep 

alkalmából tartandó megemlékezésre sajnos nem kerül sor, mindenki otthonában kellő 
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tisztelettel emlékezzen meg. Tájékoztatta a lakosságot, hogy a soron következő Képviselő-

testületi ülés időpontja április 08. 

 

Megköszönte a munkát és egyéb hozzászólás hiányában az ülést 1910 órakor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 Toma Richárd  dr. Bacsárdi József   

 polgármester  jegyző  


